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 Protokół Nr 3/2023 

z posiedzenia Rady Społecznej  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie, 

które odbyło się w dniu 31 sierpnia 2023 roku o godz. 13:00 

 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Robert Kieruzal – Przewodniczący RS SPZOZ   

2. Alicja Śniegocka – Przedstawiciel Wojewody Wielkopolskiego - nieobecna 

3. Bogumiła Lewandowska- Siwek  

4. Piotr Hołoś  

5. Irena Sadek  

6. Adam Kopis  

7. Danuta Froń  

8. Adam Staszczyk - nieobecny 

9. Grzegorz Hadzik  

10. Roman Wojtysiak  

11. Beata Andrzejewska – Dyrektor SPZOZ  

oraz  

1. Zbigniew Bera – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych 

2. Anna Rosowska - Główna Księgowa SPZOZ  

3. Dariusz Lorenz  - Informatyk SPZOZ 

4. Agata Sztucka – protokolant 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie i przyjęcie porządku obrad Rady Społecznej SPZOZ  

            w Kępnie. 

2. Stwierdzenie dotyczące prawidłowości zwołania Rady i zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ  w Kępnie z dnia  13 czerwca 2023 r. 

4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego – podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy 

      Przewodniczącego Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

      w Kępnie 

5. Informacja o  bieżącej sytuacji finansowej i działalności SPZOZ w Kępnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zawarcia przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kępnie umowy kredytu. 

7. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

1. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Społecznej SPZOZ Starosta Kępiński - Robert Kieruzal. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Porządek obrad 

przyjęto jednogłośnie.  

 

2. W punkcie drugim Przewodniczący stwierdził prawidłowość zwołania posiedzenia – posiedzenie 

zwołane zgodnie z terminami i zasadami określonymi w załączniku do uchwały Rady Powiatu 

Kępińskiego z dnia 17 kwietnia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie. Posiedzenie zwołano na podstawie 

§ 3 uchwały Nr LX/323/2023 Rady Powiatu Kępińskiego dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie na kadencję lat 

2023-2027.    

Następnie Przewodniczący RS SPZOZ  stwierdził zdolność Rady do podejmowania uchwał - obecnych 
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na posiedzeniu 8 członków – uchwały podejmowane są zwykłą większością głosów  

w głosowaniu jawnym przy obecności co najmniej 3/5 składu Rady. 

 

3. W punkcie trzecim Pani Bogumiła Lewandowska – Siwek zgłosiła uwagę do protokołu o wpisywanie 

istotnych informacji z przebiegu rady, a nie wpisywanie rzeczy które nie są istotne. Jeśli ważne 

informacje zostały przedstawione w prezentacji to należy to zaznaczyć w treści protokołu.  

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 13 czerwca 2023 r. - uwaga wniesiona do 

      protokołu została uwzględniona.  

 

4. W punkcie czwartym dokonano wyboru Zastępcy Przewodniczącego.  

Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Bogumiły Lewandowskiej - Siwek. Pani Bogumiła 

Lewandowska - Siwek  wyraziła zgodę na kandydowanie. Przewodniczący poprosił również członków 

Rady o zgłaszanie kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego.   

Członkowie Rady jednogłośnie zdecydowali o głosowaniu jawnym. 

Przegłosowano kandydaturę Bogumiły Lewandowskiej - Siwek na Zastępcę Przewodniczącego  

(7 głosów za, 0 głosów przeciw,  1 głos wstrzymujący się). 

W związku z wyłonieniem kandydata na Zastępcę Przewodniczącego Rada Społeczna SPZOZ podjęła 

uchwałę:  

• w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie - uchwałę przyjęto jednogłośnie.   

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

5. W punkcie piątym Przewodniczący Rady Społecznej SPZOZ przypomniał, że uchwałą, nad którą 

członkowie Rady będą procedować jest uchwała w sprawie kredytu, nad taką   

uchwałą pracowano wcześniej, taka uchwała jest. Kredyt został udzielony, ale nie został 

skonsumowany. W tym momencie jest ponowiony wniosek i do tego wniosku potrzebna jest nowa 

uchwała. Dlatego trzeba procedować ją w takiej formie. 

 Dyrektor SPZOZ w Kępnie – Beata Andrzejewska przedstawiła informacje dotyczące bieżącej sytuacji 

finansowej i działalności SPZOZ w Kępnie – przedstawiona prezentacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

 Przedstawiona sytuacja w głównej mierze obejmowała pierwsze półrocze 2023 r. ale w części została 

zaprezentowana sytuacja na koniec lipca 2023 r., ponieważ ona diametralnie się zmienia.  

Od lipca SPZOZ w Kępnie obowiązuje kolejny etap podwyżek, a także zmiany wycen świadczeń 

zdrowotnych, zmiany w wycenie procedur, sposobie finansowania - też znacznie wpływają na 

sytuację finansową i dzieje się to właśnie od lipca 2023 r. czyli ma wpływ na całe drugie półrocze 

2023 r.  

Dyrektor SPZOZ przedstawiając prezentację w Kępnie poinformowała, że SPZOZ w Kępnie jest  

w trakcie przygotowania korekty do planu finansowego (jeszcze dużo aneksów wpływa). 

Na połowę roku jest dokładnie połowa realizacji planu finansowego w zakresie przychodów, więc 

zrealizowano plan w 50%. W zakresie kosztów 50,5%. 

Wynik finansowy na koniec czerwca:  -3 172 665 ,35 zł po odliczeniu amortyzacji wynosi -1021 445,76 

zł - nie są tu uwzględnione nadwykonania pozaryczałtowe czyli te nadwykonania, które zawsze NFZ 

finansuje – to około 1 300 000,00 zł. Jeżeli nastąpi to rozliczenie a następuje z opóźnieniem około  

2 miesięcznym – po odliczeniu amortyzacji wynik finansowy jest dodatni.   

Jeśli zostałyby uwzględnione wszystkie nadwykonania zrealizowane przez Szpital na półrocze łącznie 

było by to około 4 000 000,00 zł – takie nadwykonania są wygenerowane w całym Szpitalu ze 

wszystkich świadczeń. 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie zaprezentowała również wstępne wyniki na koniec lipca 2023 r., ponieważ 

uwzględniają one już nową wycenę lipcową – przeceny świadczeń, podniesienie ich wycen. Od lipca 

SPZOZ w Kępnie powinien wyjść na plus z wynikiem finansowym. Jest to ostrożna wycena, ponieważ 
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od lipca są realizowane podwyżki wynagrodzeń. Na ten moment NFZ płaci SPZOZ w Kępnie 

świadczenia pozaryczałtowe – w dużej mierze świadczenia rehabilitacyjne, ale nie tylko. Są to 

świadczenia pozaryczałtowe ale limitowane częściowo, więc nie koniecznie NFZ musi za to zapłacić. 

Do tej pory płacił i przynajmniej za pierwsze półrocze te świadczenia mają być zapłacone. Beata 

Andrzejewska posiada informacje, że będzie ta rehabilitacja płacona, ale NFZ nie ma takiego 

obowiązku z wyjątkiem świadczeń dla osób niepełnosprawnych i rehabilitacji domowej. 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie poinformowała o układach ratalnych z ZUSem, które po wielu trudnych 

negocjacjach udało się uzyskać. Anna Rosowska - Główna Księgowa SPZOZ  w Kępnie szczegółowo 

przedstawiła informacje dotyczące zobowiązań wobec ZUS (układ ratalny jest od sierpnia do grudnia 

2022 r., na bieżąco płacony jest styczeń- marzec 2023 r. i od marca do maja 2023 r. jest układ ratalny, 

od lipca 2023 r. płacone jest wszystko na bieżąco oraz raty. Rata układu ratalnego obecnie wynosi 

260 000,00 zł).  

Następnie omówione zostały zobowiązania wymagalne, Dyrektor SPZOZ w Kępnie wyjaśniła,  

że widoczny na prezentacji wzrost zobowiązań w 2023 r. wynika  z kredytu inwestycyjnego, którego 

negocjowanie i procedowanie trwało bardzo długo -  zawarta jest tu faktura za wyposażenie nowych 

oddziałów. Po opłaceniu faktury zobowiązania „zejdą”.  

Omówione zostało wykonanie ryczałtu – 118 %. Zwiększenie ryczałtu, zmiana wycen spowodowała 

jego obniżenie w realizacji. Nadwykonania ryczałtu są na poziomie 3 170 717,76 zł. W tym roku 

SPZOZ w Kępnie skorzystał jeszcze z tego, że nadwykonywał jeszcze ryczałt w I kwartale i NFZ zapłacił 

część świadczeń.  

Przedstawione w prezentacji istotne niewykonania kontraktów w pierwszym półroczu 2023 r. to: 

- świadczenia Stacji Dializ - Beata Andrzejewska podkreśliła, że liczba pacjentów stacji dializ wzrosła  

i 54 pacjentów jest dializowanych. Wartość kontraktu jest bardzo duża i  SPZOZ w Kępnie nie jest  

w stanie pozyskać jeszcze większej liczby pacjentów.  

- Oddział Położniczo-Ginekologiczny (porody) – Beata Andrzejewska zaznaczyła, że proporcjonalnie 

porody spadły w całej Polsce, ale też wartość kontraktu jest dużo wyższa niż w roku ubiegłym. 

- Oddział Leczniczo-Rehabilitacyjny w Grębaninie w jednym zakresie świadczeń - świadczenia po 

zabiegach operacyjnych.  

Następnie zostały szczegółowo omówione nadwykonania kontraktu (informacje zawarte  

w prezentacji, która stanowi załącznik do protokołu). Największe nadwykonania generuje cały pakiet 

świadczeń rehabilitacyjnych (fizjoterapia ambulatoryjna, fizjoterapia domowa i Oddział Leczniczo-

Rehabilitacyjny w Grębaninie). Za te świadczenia SPZOZ w Kępnie ma zapłacone za pierwsze półrocze 

2023 r. - 2 334 443,16 zł. 

Dyrektor SPZOZ wyjaśniła czym są świadczenia Q52 – od tego roku  zostały wyodrębnione procedury 

z zakresu zabiegów naczyniowych, w realizację tych świadczeń Szpital wszedł 4 lata temu poprzez 

współpracę z dr Jakubem Turkiem. Są to dostępy naczyniowe dla pacjentów dializowanych i od tego 

roku te świadczenia zostały wyłączone z ryczałtu i otrzymały swój własny, oddzielny kontrakt. 

Niestety są to świadczenia limitowane, ale SPZOZ w Kępnie otrzymał na to oddzielną pulę środków. 

Szpital liczy na to że NFZ będzie jednak płacił za nadwykonania tych świadczeń. 

Wzrost liczby leczonych pacjentów w SPZOZ w Kępnie o 9%.  

W pierwszym półroczu 2023 r. urodziło się 318 dzieci. 

Beata Andrzejewska przedstawiła członkom Rady statystykę (informacje zawarte w prezentacji, która 

stanowi załącznik do protokołu). Zwróciła uwagę na dzienny wskaźnik obłożenia łóżek. Pod tym 

kątem ocenia się wydajność oddziału, jego racjonalność funkcjonowania. W ostatnim czasie SPZOZ  

w Kępnie ma te wskaźniki na bardzo wysokim poziomie- ogółem jest to 73%.   

Z racji tego, że otwarty został nowo wyremontowany Oddział Anestezjologii i Intensywnej Terapii na 

którym jest 6 łóżek, zakontraktowane były tylko 4. Ponieważ pacjenci byli leczeni na sześciu łóżkach  

i było bardzo duże wykonanie i obłożenie tych łóżek, NFZ na podstawie wykonania dokokontraktował 

jedno łóżko. Od miesiąca lipca SPZOZ w Kępnie otrzyma dodatkowe środki w kwocie 87 000,00 zł 

miesięcznie co pozwoli pokryć koszty leczenia. 



   

Strona 4 z 7 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie zgodnie z omawianą prezentacją  poinformowała, że w roku 2023 :  

- SPZOZ w Kępnie kontynuuje Pilotażowy Program „ Profilaktyka 40+”;   

- zwiększono dostęp do Poradni Położniczo-Ginekologicznej; 

- uruchomiono Poradnię Onkologiczną; 

- zwiększono dostępność Poradni Urazowo – Ortopedycznej;  

- do NFZ został złożony wniosek na uruchomienie i zakontraktowanie Poradni Urazowo 

Ortopedycznej dla dzieci; 

- wyodrębniono z ryczałtu świadczeń z grupy Q52;  

- uruchomiono dni otwarte do Oddziału Położniczo – Ginekologicznego SPZOZ w Kępnie, 

Przewodniczący Rady poinformował, że w najbliższym czasie zostanie udostępniony wirtualny spacer; 

- planuje się spotkania z położnymi środowiskowymi z powiatu kępińskiego i powiatów i ościennych 

oraz spotkania z samorządowcami z ościennych powiatów, aby pomogli i zaangażowali się  

w wytworzenie bezpłatnych szkół rodzenia w ościennych powiatach z naszą kadrą.    

Następnie zostały omówione inwestycje, źródła ich finansowania i wyposażenie:   

- zakończenie inwestycji: „Przebudowa Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii zakładająca 

powiększenie istniejącego oddziału do 6 łóżek poprzez dobudowę nowej kubatury, przebudowę 

Oddziału Położniczo – Ginekologicznego i Noworodkowego oraz przebudowę traktu porodowego 

Szpitala w Kępnie wraz z dostosowaniem trzech klatek schodowych K1, K2,K3 do obowiązujących 

przepisów”; 

- w trakcie: „Rozbudowa istniejącego Oddziału Leczniczo-Rehabilitacyjnego w Grębaninie o nowy 

budynek wraz z łącznikiem oraz przebudową istniejącego budynku”;  

- w trakcie: „Przebudowa Oddziału Dziecięcego Szpitala w Kępnie ”   

(szczegółowe informacje zawarte są w prezentacji, która stanowi załącznik do protokołu).  

Dyrektor SPZOZ w Kępnie poinformowała o złożonych przez SPZOZ wnioskach:  

   - wniosek w ramach naboru „Dofinansowanie podmiotów leczniczych w ramach programu 

inwestycyjnego w zakresie zadań polegających na modernizacji, przebudowie lub doposażeniu 

szpitalnych oddziałów ratunkowych (SOR) lub pracowni diagnostycznych współpracujących z SOR ze 

środków Subfunduszu modernizacji podmiotów leczniczych wyodrębnionego z Funduszu 

Medycznego” na przedsięwzięcie „Przebudowa Szpitalnego Oddziału Ratunkowego i Pracowni 

Endoskopii Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie wraz z wyposażeniem”; 

- wniosek do Wojewody Wielkopolskiego o sfinansowanie w 100% zakupu karetki z wyposażeniem 

Wnioskowana kwota 600 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady przypomniał o podejmowanej w czerwcu 2023 r. uchwale dotyczącej wyrażenia 

opinii w przedmiocie zbycia w drodze darowizny ambulansu sanitarnego przez SPZOZ  

w Kępnie  i przekazania go na rzecz pomocy Ukrainie. Samorządy tych szpitali, które zdecydowały się 

na ten krok miały możliwość pozyskania środków na zakup nowego sprzętu - to jest konsekwencja 

poprzednio podjętej uchwały Rady Społecznej SPZOZ w Kępnie. Przyznane zostało już dofinansowanie  

i umowa w najbliższym czasie zostanie podpisana. 

Beata Andrzejewska poinformowała również, że pojawiła się informacja o możliwości złożenia 

wniosku o kolejny zakup ambulansu – wniosek zostanie złożony. 

Beata Andrzejewska przypomniała o udziale pracowników SPZOZ w Kępnie w IV Wrocławskiego 

Sympozjum Pielęgniarek Operacyjnych “Razem dla bezpieczeństwa pacjenta”, nad którym SPZOZ  

w Kępnie ma patronat.  

W dniu 26 maja 2023r. Szpital w Kępnie razem z Kępińskim Klubem „Amazonki” na kępińskim rynku 

promował profilaktykę w szczególności badania piersi i badania mammograficznego.   

W roku 2023 Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kępnie po raz drugi brał udział, w  

ćwiczeniach służb w Kobylej Górze. Ponadto uczestniczył w Kongresie "Wielkopolska Europejskiej 

Przedsiębiorczości".  

W dniu 29 września 2023 r. odbędzie się w Kępnie Ogólnopolska Konferencja Naukowa Pielęgniarek 

Nefrologicznych. 
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Dyrektor SPZOZ w Kępnie przedstawiła problem, który bardzo niepokoi i trapi dyrekcję Szpitala i nie 

umieją sobie z nim sami poradzić. Do Szpitala w Kępnie trafia coraz więcej pacjentów 

nieubezpieczonych, bezdomnych, którzy nie wymagają już hospitalizacji. Nie mogą zostać wypisani 

„na ulicę”, ponieważ są to pacjenci, którzy wymagają częściowo jakiegoś nadzoru – chociażby 

podawanie leków, ale nie wymagają hospitalizacji. Współpraca z MGOPS w Kępnie nie rozwiązuje 

tego problemu mimo, iż to jest w ich zakresie kompetencji. Beata Andrzejewska poinformowała  

o spotkaniu z kierownikiem MGOPS w Kępnie, wystosowanym piśmie do Burmistrza Miasta i Gminy 

Kępno oraz rozmowie z Sekretarzem Miasta i Gminy Kępno. Jeden pacjent na oddziale chirurgicznym 

przebywa już 3 miesiąc na koszt Szpitala, kolejny pacjent od ponad trzech tygodni przebywa na 

oddziale Internistycznym. Członkowie Rady dyskutowali nad problemem.   

Bogumiła Lewandowska – Siwek zwróciła się do członków Rady, że po dokładnej analizie bilansu  

z poprzedniego roku chciała uświadomić, że Szpital jest zadłużony na około 25 milionów, co wynika 

ze straty z lat ubiegłych ponad 10 mln, straty za 2022 rok czyli razem 13 mln, kredyt 5 mln 300 tys. zł. 

Różnica między należnościami krótkoterminowymi do zobowiązań krótkoterminowych ponad 6 mln 

W sumie 25 mln zadłużenia. Bogumiła Lewandowska - Siwek przyznała się, że cieszy się, że jeśli 

chodzi o ten rok, to w miarę nawet nie na zero, nie zgadza się z tym, że amortyzacja jest 

pomniejszona, bo faktycznie amortyzacja jest tzw. sztuczną stratą, ale amortyzacja jest do bieżących 

odtworzeń środków trwałych. Amortyzacja ta zostanie wchłonięta, ponieważ trzeba na bieżąco 

odtworzenia robić. Strata – 3 mln 172 tys. 665 zł w stosunku do poprzednich lat jest bardzo dobrą 

stratą – i może być taka sytuacja, że na koniec roku tej straty może nie być, ale jeżeli będzie plus 6 

mln, to jest już ponad 30 mln zł straty w Szpitalu. Szpital musi się rozwijać, bo nie może stać. 

Przy takich inwestycjach generujemy następne straty, bo zawsze trzeba te pieniądze dodać. 

Podkreśliła, że chciała wszystkich uświadomić, że „przyklepując” te 6 mln zł będzie to ponad 30 mln 

straty.  

Dyrektor SPZOZ w Kępnie wyjaśniła, że teraz Szpital wnioskował o niższy kredyt, dotacje pozwoliły na 

to, aby ten kredyt zmniejszyć. Było 7 mln 700 tys. zł, a obecnie wnioskowano o 6 mln zł.  

Beata Andrzejewska wskazała na porównanie z innymi szpitalami, wszędzie było, jest źle, ale ta 

nadzieja od lipca rzeczywiście wstępuje. Trzeba sobie zdać sprawę, że to są pieniądze do 

wypracowania więc one są obciążone kosztem, to nie są czyste pieniądze dodatkowe, bo to są 

wartości z świadczeń, które trzeba wykonać, więc i tak koszty będą z tym związane. Czystych 

pieniędzy będzie mniej, ale dzięki temu SPZOZ w Kępnie „zejdzie” z tych sporych nadwykonań, no i to 

będą te pieniądze dla Szpitala i pozwolą bezpieczniej funkcjonować.  

Bogumiła Lewandowska – Siwek zapytała czy nadwykonania są na bieżąco płacone? 

Beata Andrzejewska wyjaśniła, że nadwykonania z ryczałtu nie, a tam są bardzo spore nadwykonania  

i jedyną możliwością jest ograniczyć przyjęcia planowe czyli zwiększać kolejki do świadczeń 

planowych czyli do przyjęć na oddziale gdzie jest to możliwe, ale to spowoduje, że wydłużą kolejki do 

świadczeń, do zabiegów, które można planować. Z uwagi na położenie i otaczające Szpital w Kępnie 

inne jednostki medyczne, które są dużo mniejsze i w dużo mniejszym zakresie funkcjonują, Ci 

pacjenci trafiają do SPZOZ w Kępnie, a kontrakt nie jest do tego dostosowany. 

Bogumiła Lewandowska - Siwek zwróciła uwagę, że rozwiązaniem problemu będzie nowy Oddział 

Rehabilitacyjny i zwiększona ilość łóżek oraz Oddział Położniczy. Beata Andrzejewska dodała również 

Oddział Pediatryczny, na który w ostatnim czasie  jest spore obciążenie.  

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi Bogumiły Lewandowskiej – Siwek wskazując,  

że inwestycje, które zostały poczynione w Szpitalu mają za zadanie przynosić konkretny przychód na 

rzecz odrabiania zaległości.   

Dużo jest jeszcze do zrobienia, ale te inwestycje, które zostały na ten moment poczynione będą na 

przyszłość procentowały. To będzie takim czynnikiem, który spowoduje, że stan i kondycja Szpitala  

w Kępnie ulegnie polepszeniu.  

Dyrektor SPZOZ w Kępnie, poinformowała, że Szpital walczy o kolejne łóżko OIOM-owskie. Ponadto 

poinformowała, że w statystyce na tle całego województwa wielkopolskiego Szpital w Kępnie jest 
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bardzo wysoko oceniony jeśli chodzi o udział pacjentów hospitalizowanych na chirurgii i udział 

pacjentów zabiegowych, a także wskazała, że pacjentki bardzo doceniają warunki na Oddziale 

Położniczym.   

Oddział w Grębaninie – zaadoptowanie pałacyku i dostosowanie warunków pobytu pacjentów – ma 

zwiększyć liczbę miejsc z 51 , które będą w nowym obiekcie jeszcze o ponad 30 miejsc.  

Irena Sadek zapytała jak wygląda proces rozbudowy, na jakim obecnie jest etapie?   

Robert Kieruzal poinformował, że w tym roku trzeba odebrać i otrzymać pozwolenie na użytkowanie, 

pozostaje jeszcze kwestia wyposażenia. Będą czynione starania aby z nowym rokiem obiekt już ruszył. 

Pierwszy etap kończy się we wrześniu, drugi już trwa.  

Członkowie rady zapytali o ogrzewanie. Wyjaśniono, że jest ogrzewanie gazowe. Będą czynione 

starania o rozbudowę sieci gazu ziemnego. Robert Kieruzal poinformował, że podobna sytuacja jest w 

Zespole Szkół Specjalnych w Słupi pod Kępnem. Pani Bogumiła Lewandowska zaproponowała 

współpracę w tych działaniach.  

 

6. W punkcie szóstym Rada Społeczna SPZOZ podjęła: 

• Uchwałę nr 7/2023 w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zawarcia przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kępnie umowy kredytu z Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego - uchwałę przyjęto jednogłośnie. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

7. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

Adam Kopis zawnioskował do Przewodniczącego Rady i do Wiceprzewodniczącej, aby doprowadzić do 

spotkania z przedstawicielami MGOPS oraz Burmistrzem Miasta Gminy Kępno w kwestii pacjentów 

nieubezpieczonych przebywających w Szpitalu w Kępnie, którzy już powinni a nie mogą zostać wypisani. 

Przewodniczący stwierdził odnośnie sytuacji dziejącej się w Szpitalu, że szkoda, że nie wiedział o tym 

wcześniej, bo skoro to już trwa miesiąc, półtora czy trzy w niektórych przypadkach, a sytuacja nie jest 

rozwiązana, „przepychanym” jest się pomiędzy instytucjami, które nie mają dobrej woli, aby to 

rozwiązać, to jest przerażające. Do tej kwestii odniósł się Grzegorz Hadzik pytając co w tej sytuacji mówi 

prawo? Dyrektor SPZOZ w Kępnie wyjaśniła, że otoczenie opieką tego pacjenta jest obowiązkiem 

MGOPS-u. Poinformowała o podjętych przez Szpital w Kępnie działaniach w tym temacie o spotkaniach  

z Kierownikiem MGOPS-u w Kępnie, które nic nie wniosły. W najbliższym czasie Dyrektor SPZOZ  

w Kępnie planuje umówić spotkanie z Burmistrzem Miasta i Gminy Kępno, w dniu dzisiejszym 

rozmawiała z Sekretarzem Miasta i Gminy Kępno – poinformowała o przebiegu rozmowy. 

Pani Irena Sadek zapytała o to jak tłumaczy swoje stanowisko Kierownik MGOPS w Kępnie? 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie odpowiedziała: że nie ma sędziego, że nie może uzyskać zgody od pacjenta, 

aby przekierować go do DPS-u. Beata Andrzejewska poinformowała, że czytając prawo wie, że nawet na 

czas braku decyzji sądu można go czasowo skierować do DPS-u. Starosta Kępiński poinformował, że są  

3 miejsca w DPS w Rzetni. 

W swojej wypowiedzi Adam Kopis przyznał, że w jego Gminie są sytuacje, które wymagają 

natychmiastowych działań, które są podejmowane podając przykłady.  

Bogumiła Lewandowska Siwek potwierdziła, podkreślając że jeśli chodzi o współpracę ze szpitalami 

ponoszone są koszty, GOPS ponosi koszty w przypadku hospitalizacji osób nieubezpieczonych.  

Pani Lewandowska stwierdziła, że najgorsza współpraca jest z Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Kępnie.  

Beata Andrzejewska poinformowała, że MGOPS w Kępnie był zainteresowany jedynie podpisaniem 

porozumienia ze Szpitalem w Kępnie, które nic nie wnosiło. Członkowie Rady stwierdzili, że należy 

wystawić fakturę za pobyt pacjentów w Szpitalu. Beata Andrzejewska zauważyła brak chęci rozwiązania 

problemu ze strony Kierownika MGOPS w Kępnie.  

Agata Sztucka – protokolant zapytała czy materiał, które są załączane do wysyłanych zawiadomień  

o posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ w Kępnie mogą być przesyłane Członkom Rady drogą 

elektroniczną - e-mailem? 

Członkowie Rady jednogłośnie wyrazili zgodę na przesyłanie materiałów drogą elektroniczną. 
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8.  Na tym posiedzenie zakończono. 

 

                    Przewodniczący Rady Społecznej  

        SPZOZ w Kępnie 

                                        /-/ Robert Kieruzal 

   04.12.2023 r. 

  Protokołowała: 

       /-/ Agata  Sztucka  

 

Załączniki do protokołu: 

1. Zawiadomienie o posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ; 

2. Lista obecności; 

3. Uchwała nr 6/2023 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie. 

4. Uchwała nr 7/2023 w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zawarcia przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kępnie umowy kredytu z Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego. 

5. Prezentacja; 

6. Nagranie posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ z dnia 31 sierpnia 2023 r.  

 

 

 

 


